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IN GESPREK MET REIN VAN DER LANDE

Rein van der Lande is bekend van het Veghelse bedrijf Vanderlande. Hij was de tweede generatie die aan het bewind kwam. 

Rein van der Lande is de anonieme 
donateur achter de nieuwe kiosk

Door: Ties van Dooren.

Rein van der Lande is bekend van 
het Veghelse bedrijf Vanderlande. 
Hij was de tweede generatie die aan 
het bewind kwam van het van oor-
sprong familiebedrijf. In 2002 wer-
den de historische banden met de 
familie Van der Lande minder toen 
Rein als algemeen directeur met 
pensioen ging. Sindsdien zijn er 
geen familieleden meer aanwezig in 
de directie van het bedrijf.
De 80-jarige Van der Lande woont 
sinds 1975 in Sint-Michielsgestel. 
Toch volgt hij de ontwikkelingen 
rondom Veghel nog op de voet. 
Toen hij in de krant las over het 
plan van een kiosk in het Juliana-
park was hij direct enthousiast. 
Van der Lande zocht contact met de 
stichting, omdat hij het plan graag 
financieel wilde ondersteunen. Ver-
volgens is alles in een stroomver-
snelling gekomen.
De nieuwe kiosk moet op vrijdag 5 
juli, de vooravond van Fabriek Mag-
nifique, officieel geopend worden. 
Stadskrant Veghel sprak met Rein 
van der Lande over de nieuwe eye-
cather in het Veghelse park en de 
reden waarom hij 250.000 euro be-
schikbaar heeft gesteld.

Een gloednieuwe kiosk in het Juli-
anapark. Waarom is dat een goed 
idee?
Rein van der Lande: “Ik ben opge-
groeid in Veghel en uit mijn jeugd 
weet ik nog dat er een kiosk in het 
park stond. Die is op gegeven mo-
ment weggehaald. Toen ik in de 
krant las dat er plannen waren voor 
de bouw van een nieuwe kiosk was 
ik meteen geïnteresseerd. Ik vind 
het een super leuk idee.
Al jaren loop ik met het idee rond 
om eindelijk iets terug te doen voor 
Veghel. Ik heb daar lang over na-
gedacht, maar kon niks geschikts 
vinden. Totdat mijn oog viel op het 
idee om een nieuwe kiosk te bou-
wen in het Julianapark. Het is iets 
blijvends, cultuur-gerelateerd en 
bedoeld voor de hele gemeenschap: 
jong, oud, arm en rijk. Iedereen kan 
er straks van genieten. Ik vind het 
echt iets toevoegen aan Veghel.”

U woont zelf niet meer in Veg-
hel. Toch heeft u ervoor gekozen 

om dit Veghelse initiatief finan-
cieel te steunen. Waarom wil u 
zo graag iets terug doen voor Ve-
ghel?
“Heel simpel. Ik heb alles te dan-
ken aan Veghel. Ben er opgegroeid, 
heb een vrouw uit Veghel en ons 
bedrijf Vanderlande staat er nog al-
tijd. Ruim twintig jaar heb ik in Ve-
ghel gewoond en de rest van mijn 
leven heb ik er gewerkt. Nog steeds 
kom ik er geregeld. Het is een mooi 
dorp. Ik voel me meer thuis in Veg-
hel dan in Sint-Michielsgestel.”
   
Rein van der Lande koos er bewust voor 
om lang op de achtergrond te blijven. 
Een plek in de schijnwerpers is niks voor 
hem. Ook bij het Deken van Miert Pen-
ning Gala, waar de stichting Kiosk werd 
verrast met een financiële bijdrage van 
31.000 euro, was hij afwezig. “Zijn, 
niet gezien worden”, glimlacht Van der 
Lande.
   
Waarom bent u dan destijds toch 
verhuisd?
“Ik vond het fijn om werk en privé 
gescheiden te houden. Door in 
Sint-Michielsgestel te gaan wonen 
hield ik wat afstand met mijn werk 
in Veghel.”

U hebt er lange tijd voor gekozen 
om anoniem te blijven. Waarom 
is dat?
“Ik heb daar hartstikke bewust voor 
gekozen. Zijn, niet gezien worden. 
Ik heb al een lintje en hoef er ook 
geen standbeeld voor. De simpele 
reden is dat ik niet in de schijnwer-
pers wil staan. Het gaat niet om 
mij, maar om de nieuwe kiosk en 
de mensen die zich daarvoor inzet-
ten. Ik vind het prima dat mensen 
nu weten wie ik ben, maar daar 
blijft het ook bij.”

Vlak na het bekendmaken van de 
plannen voor een nieuwe kiosk 
uitte centrummanager Dirk Lam-
mers zijn zorgen over de komst 
van het nieuwe bouwwerk in 
het Julianapark. Hij vroeg zich 
hardop af of er wel behoefte en 
vraag zou zijn naar een dergelijke 
kiosk. Bovendien vindt Lammers 
het geen goede zaak wanneer er 
allerlei activiteiten worden ge-

organiseerd die eigenlijk in het 
centrum thuishoren. Wat vond u 
daarvan?
“Dat is natuurlijk flauwekul. Het 
centrum is tweehonderd meter 
lopen. Het Julianapark hoort bij het 
centrum. De nieuwe kiosk biedt 
juist kansen.
En of er behoefte aan is, weet ik 
niet. Volgens mij kun je daar ook 
weinig zinnigs over zeggen. Als er 
straks in de zomer iedere zondag 
optredens zijn, dan denk ik dat daar 
best wat mensen op afkomen. Dat is 
toch fantastisch. Een kiosk hoort in 
het park thuis.”

Waar moet de kiosk voor gebruikt 
worden?
“Daar ga ik helemaal niet over en ik 
ben ook absoluut niet van plan om 
me ermee te bemoeien. Dat geldt 
overigens ook voor het ontwerp van 
de kiosk.”

Maar u heeft wel een idee toch?
“Vooral veel muziek en als het even 
kan dan zonder versterkers. Welke 
vorm maakt niks uit. Het podium is 
bedoeld voor jong en oud. De nieu-
we kiosk moet er namelijk voor ie-
dereen zijn. Het is een cadeau voor 

Opleiding
HBS-B
HTS-W te Eindhoven
Militaire dienst Cavalerie 
– Regiment Huzaren Prins 
Alexander (eindrang: Re-
serve 1e luitenant)
MBA Northeastern Uni-
versity, Boston, MA

Loopbaan 
bij Vanderlande
01.10.1971: In dienst ge-
treden als Works’ Director 
bij het toenmalige Rapi-
stan van der Lande; gaf 
leiding aan de fabriek en 
afdeling buitenmontage.
01.05.1974: Benoeming 
tot Adjunct-Directeur 
Operations
31.05.1978: Benoeming 
tot Directeur
01.01.1981 – 01.04.2002: 
Algemeen Directeur

De realisatie van een nieuwe kiosk 
in het Julianapark kwam in een 

stroomversnelling toen een gulle 
weldoener zich meldde bij de initia-

tiefnemers. De geldschieter handelde 
op eigen verzoek achter de schermen. 
Inmiddels zijn de plannen in een zo’n 

vergevorderd stadium dat Rein van 
der Lande niet langer in de anonimi-
teit hoeft te acteren. “Hoewel al die 
aandacht eigenlijk niet hoeft voor 

mij”, lacht hij vriendelijk.

de Veghelse gemeenschap.”

Geen gemeenschapsgeld
Stichting Kiosk zegt, mede door 
de 250.000 euro van Rein van der 
Lande, geen gemeenschapsgeld 
nodig te hebben. Voorzitter van 
de stichting Ruud Vogels licht toe. 
“Vooral de bouwkosten (ruim drie 
ton – red.) zijn hoog. Het is dan ook 
geen gewone kiosk, maar een ar-
chitectonische eyecatcher. Wij den-
ken dat het daardoor aantrekkelijk 
wordt om naar het park te gaan, 
ook wanneer er geen uitvoering is. 
Gelukkig hebben we een flinke fi-
nanciële meevaller gehad, toen me-
neer Van der Lande zich meldde. 
We zijn ontzettend blij met zijn do-
natie. Hierdoor zijn we samen met 
onze architect doorgegaan met het 
uitwerken van de plannen.” Bouw-
materialen die een langere levertijd 
hebben zijn besteld. De voorzitter 
van Stichting Kiosk laat weten dat 
de officiële opening is gepland op 
vrijdag 5 juli, de vooravond van Fa-
briek Magnifique. “Hoe fijn is het 
om als gemeenschap straks samen 
zoiets moois te hebben neergezet? 
Dit is echt een project door en voor 
burgers”, besluit Vogels.


